
 

 

 

 ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ ΨΗΦΙΣΜΑ του Δημοτικού Συμβουλίου της 24ης 

Σεπτεμβρίου του Δήμου Κορυδαλλού  για την κατάσταση στα σχολεία 

 Η πανδημία που ενέσκηψε τον τελευταίο χρόνο στην χώρα ανέδειξε τα χρόνια προβλήματα που 
υπάρχουν στον χώρο εκπαίδευσης. Η κατάσταση που επικρατεί στα σχολεία μας αποδεικνύει με τον πιο 
περίτρανο τρόπο ότι το άνοιγμα των σχολείων έγινε χωρίς να παρθούν τα μέτρα προστασίας της δημόσιας 
υγείας. Η Κυβέρνηση απέτυχε στον προγραμματισμό των απαιτούμενων ενεργειών για την εξασφάλιση 
των συνθηκών υγιεινής και θωράκισης των σχολείων. 

• Τα περισσότερα τμήματα μετρούν περισσότερα από 22 παιδιά. 

• Οι αυξημένες ανάγκες καθαριότητας δεν είναι δυνατόν να καλυφθούν με το υπάρχον προσωπικό. 

• Οι μαθητές κάθονται δυο-δυο στα θρανία χωρίς να τηρούνται οι αποστάσεις. 

• Η παλαιότητα των κτηρίων και η στενότητα ορισμένων εξ’ αυτών δεν περιποιούν τιμή σε κανέναν. 
Συντασσόμαστε και διεκδικούμε με όλη την εκπαιδευτική κοινότητα. 

• 15μελή τμήματα σε όλες τις βαθμίδες εκπαίδευσης. 

• Επισκευή σχολείων ώστε να διασφαλίζονται οι απαραίτητες αποστάσεις σε κάθε τάξη και μείωση του 
αριθμού των μαθητών στους 15. 

• Άμεση εκπόνηση κεντρικού πανελλαδικού σχεδίου για νέα σχολικά κτήρια που καλύπτουν ανάγκες για 
σχολική στέγη. 

• Μονιμοποίηση όλων των εκπαιδευτικών και βοηθητικού προσωπικού που εργάστηκαν τα τελευταία 
χρόνια στην εκπαίδευση. Πρόσληψη του απαραίτητου αριθμού εκπαιδευτικών για περισσότερα τμήματα 
με λιγότερους μαθητές. 

• Εξασφάλιση όλου του απαραίτητου αριθμού μόνιμων εργαζόμενων στην καθαριότητα των σχολείων, ώστε 
να τηρούνται οι υγειονομικοί όροι καθ’ όλη τη διάρκεια καθημερινής λειτουργίας του σχολείου. 

• Μαζικά επαναλαμβανόμενα τεστ σε όλα τα σχολεία, δωρεάν με ευθύνη του κράτους. 

• Δημιουργία Σχολιατρικής Υπηρεσίας που θα έχει ευθύνη για τον έλεγχο λειτουργίας των σχολείων αλλά 
και τη διαχείριση των κρουσμάτων. 

• Εξασφάλιση κονδυλίων στις σχολικές επιτροπές για την προμήθεια με απαραίτητο υλικό (Μέσα Ατομικής 
Προστασίας, είδη καθαρισμού, αντισηπτικά). 

• Κατάργηση κάθε νομοθετικής διάταξης που επιτρέπει κάμερα στα σχολεία και online μετάδοση των 
μαθημάτων.   

 

                                                    Η Πρόεδρος 

                                        του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

                                   ΜΕΡΟΠΗ ΚΑΤΣΑΝΟΥ-ΚΟΥΤΣΟΔΟΝΤΗ 


